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استقرار  گسترده دانشگاه ها در جزیره کیش 
یکی از مزیت های بارز این منطقه است

به گزارش اقتصاد  کیش، غلامحسین مظفری رئیس 
هیئت مدیره و  مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش در 
بازدید از ساختمان دانشگاه امیر کبیر واقع در برج صدف از 
نرخ گذاری زمین جهت واگذاری به دانشگاه های مستقر 
در جزیره کیش بر اســاس ضوابــط و چهار چوب های 
قانونی خبر داد و گفت: حمایت از دانشــگاه ها و شرکت 
های دانش بنیان مســتقر در جزیره کیش از اولویت های 
ســازمان منطقه آزاد کیش میباشد که  این مهم در دستور 

کار این سازمان قرار گرفته است. 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در ادامه بازدید 
خود در جریان بهره گیری از کنتور هوشمند این دانشگاه 
که با شــبکه نوآور که از جمله شــبکه های ارزان قیمت 
برای هوشمند سازی اینترنت اشیاء استفاده می شود قرار 

گرفت.
وی با بیان اینکه دانشــگاه صنعتی امیرکبیر توانسته 
است زمان اســتفاده بهینه و کاهش هزینه های انرژی را 
با بهره گیری از کنتورهای هوشــمند مدیریت کند اظهار 
داشــت: اولویت نخست در مصرف انرژی بهره گیری از 

ظرفیت های هوشمند سازی است. 
غلامحســین مظفری به امضــای تفاهمنامه میان 
ســازمان منطقه آزاد کیش و گروه مپنا به منظور احداث 
نیروگاه به  همراه آب شــیرین کن با ظرفیت 120 مگاوات 
اشــاره داشــت و افزود: برای تامین کمبود آب و برق در 
منطقه آزاد کیش که با احداث این نیروگاه تحقق می یابد 
مــی توانیم طی مذاکــره ای با بخش خصوصی موضوع 

هوشمند سازی را در این نیروگاه عملیاتی کنیم.
سیداحمد معتمدی رئیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر 
شــهر هوشــمند را مدیریت انرژی، خانه هوشــمند و 

روشــنایی شهر هوشمند بر شمرد و عنوان کرد: با کاهش 
حداقل 15 درصدی هزینه آب و برق در منطقه آزاد کیش 
مــی توانیم هزینه مصرف انــرژی را مدیریت کنیم و این 
منطقه بهترین پایلوت برای سرزمین اصلی و کشورهای 

همجوار است. 
مســعود توفیقی در این جلســه با اشاره به بیانات 
مقام معظم رهبری در گرامیداشــت روز خلیج فارس و 
توجه ویژه به جزایر کشــورمان و لــزوم اهمیت و بهره 
منــدی از ظرفیت های ایــن مناطق گفت: مرکز نوآوری 
کیش بــا محوریت محصولات فن آوری در حوزه دریا، 

ساحل،تفریحات دریایی و گردشگری دریایی می تواند 
فعالیت تخصصی داشته باشد. 

در پایان این بازدید با حضور غلامحســین مظفری 
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل، سید علیرضا علوی رضوی 
مدیر روابط عمومی و امور بین الملل ســازمان منطقه آزاد 
کیش، داریوش سلیمی مشاور مدیرعامل در مرکز نوآوری 
کیش، مســعود توفیقی مدیرعامل موسســه علوم و فنون 
کیش و سیداحمد معتمدی رئیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر 
قرار داد همکاری و استقرار مرکز نوآوری دانشگاه صنعتی 

امیرکبیر در مرکز نوآوری کیش به امضا رسید. 

   اقتصاد کیش - غلامحســین مظفری گفت : یکی از اهداف مهم ســازمان منطقه آزاد کیش فراهم نمودن فضاهای آموزشی برای 
بهره گیری از ظرفیت های دانشگاه های مستقر در جزیره کیش است

حمید رضا مخملباف مدیر کل هتل داریوش کیش :

مراقب باشیم کیش از »الگو« به 
»درس عبرت« تبدیل نشود

 اقتصــاد کیش -  مدیــر کل هتل 
داریوش کیش با بیان اینکه خوشــبختانه با 
زحمات و همکاری تمام بخش ها تا کنون 
جزیره بی نظیری را ســاخته ایم و در سطح 
کشور الگو هستیم گفت: این سیاست باید 
همچنان ادامه پیدا کند تا مانند برخی از نقاط 
جهان مانند هوکایدو ژاپن از الگو تبدیل به 

درس عبرت نشویم .
به گزارش خبرنــگار اقتصاد کیش؛ 
دغدغه این روزهای بسیاری از مردم، کسبه، 
فعالان اقتصادی و... در بسیاری از بخش های 
گردشگری شروع پیک دوم شیوع بیماری در 
جزیره کیش با توجه به ورود حجم گسترده 
ای از کیشوندان و اعلام ورود گردشگران و 
بازگشایی بخش های مختلف است. با توجه به زیر ساخت ها و امکانات محدود جزیره کیش 
این نگرانی وجود دارد که شــرایط قرنطینگی مســافران ورودی به درستی رعایت نشود و در 

آینده نزدیک شاهد موج دوم این شیوع باشیم.
در این باره حمیدرضا مخملباف در گفت و گوی اختصاصی با خبرنگار اقتصاد کیش 
با اشــاره به مصوبه های اخیر شــورای سلامت کیش گفت:  این مصوبه ها نگرانی هایی را در 

سطح جامعه بوجود آورده است.
وی با بیان اینکه باید قدردان زحمات کادر درمانی بیمارستان و شورای سلامت جزیره 
و  تمامی همکاران بود که در چند ماه اخیر بســیار تلاش کرده اند افزود : ســازمان منطقه آزاد 
کیش، بیمارستان کیش، مرکزتوسعه سلامت کیش و به طور کلی کادر درمانی تلاش کردند و 
با محوریت سلامت کیشوندان تدابیر ویژه ای را در فواصل زمانی اتخاذ کردند وخوشبختانه 
با همین تدابیر و رعایت مردم شاهد بودیم که در یک دوره بیست روزه مورد جدید از ابتلاء 
ثبت نشد و جزیره پاک بود، اما خبر ابتلای دو نفر جدید به این ویروس نگرانی هایی را ایجاد 
کرده است . مخملباف با اشاره به اینگه گردشگر همیشه به مثابه تاج یک منطقه محسوب می 
شود و رونق اقتصادی در گرو ورود گردشگر است گفت: بازگشایی هتل ها و ورود گردشگر 
به جزیره کیش قطعا ما و همه همکاران را خوشحال خواهد کرد و متشکریم که به این حوزه 
هم اندیشــیده شــده است و قطعا موجب تحول خواهد بود، اما دغدغه هایی در این موضوع 
وجود دارد و باید ببینیم آیا مسئولان در شورای عالی سلامت تدبیری برای آن کرده اند یا خیر؟  
مدیر هتل داریوش کیش افزود: بنا بر اعلام مسئولان  حدود 7 هزار نفر ظرف یک هفته 

از کیشوندان و عمدتا شاغلان به جزیره بازگشته اند .
مخملبــاف ادامــه داد: تا پیش از این با توجه به پذیرش حجم کمی از متقاضیان این 
رونــد بــا آرامش همراه با رصد و پایش و رعایت قرنطینگی همراه بود و بســیار مطلوب 
بود . آمارها نشان از روند مطلوب داشت اما آیا این حجم از ورود جدید و تقریبا 7 هزار 
نفری، رعایت قرنطینگی توســط همه این افراد و پایش آنان با توجه به امکانات  آیا قابل 

انجام خواهد بود؟ 
وی گفت: علی رغم اینکه هنوز امکانات کافی برای کنترل و پایش متقاضیان را نداریم 
خبر از بازگشایی راه ها و پذیرش گردشگر و بازگشایی بازارها وهتل ها داده شده است  . این 
موضوع برای ما به عنوان بخشی از صنعت گردشگری به جهت رونق اقتصادی مسرت بخش 
است اما دغدغه انسانی و جان کارمندان و امنیت جانی حائز اهمیت بیشتری است و باید به 
آن فکر کنیم. آیا در صورت رخ دادن اتفاقات بد برای آن اندیشه ای شده است ؟ صرف پاک 

بودن جزیره برای مدت کوتاه 20 روزه  نمی توان شرایط را عادی انگاشت و خوشبین بود . 
مدیر کل هتل داریوش کیش با بیان اینکه خوشبختانه با زحمات و همکاری تمام بخش ها 
تا کنون جزیره بی نظیری را ساخته ایم و در سطح کشور الگو هستیم، گفت:  خدای ناکرده مانند 
برخی از نقاط جهان مانند هوکایدو ژاپن از الگو تبدیل به درس عبرت نشویم . در روزهای پیش 
رو حتما تعداد قابل ملاحظه ای از متقاضیان به جزیره بازمی گردند، آیا تدبیری برای قرنطینه 
آنان در نظر گرفته شده است؟  آیا اصول گذشته با توجه به حجم بالای مسافران قابل کنترل  
است؟ آیا در صورت شیوع ناگهانی از لحاظ امکانات بیمارستانی جوابگوی بیماران خواهیم 
بود؟ آیا پرســنل بیمارســتان ما توان کافی را پس از روزهای متوالی خدمت رسانی دارند؟ آیا 
نیرو و پرسنل بیمارستانی اضافه شده است ؟ چه تدابیری برای این موضوعات اندیشیده شده 

؟ مردم دغدغه دارند و می خواهند اطمینان داشته باشند.
مدیر کل هتل داریوش کیش گفت: نظم و برنامه ریزی بسیار مهم است. اول خرداد روز 
بازگشایی ها اعلام شده است  اعلام این روز بر اثر چه داده هایی بود؟ به گفته مسئولان از ابتدا 
می دانستیم که نیمه اردیبهشت پیک دوم بیماری در راه است و دوباره چطور می توان اجازه 

ورود گردشگرانی را داد که ممکن است در اوج پیک دوم، ناقل باشند ؟
آیا برای اجرای این تفکر و تصمیمات زود نبود و لازم نیســت که برای مصوبات اخیر 

تجدید نظری صورت پذیرد؟ 
مخملباف ادامه داد: این موضوعات بایستی از دید کارشناسان بررسی بیشتری شود و به 
نظر می رسد نیاز به بررسی بیشتری  دارد. تاکید اخیرمسئولان بر در خانه ماندن و رعایت فاصله 
گذاری اجتماعی است اما در یک هتل چگونه می توان فاصله گدازی را رعایت کرد؟ پرسنل 
هتل نفس به نفس مسافر در حال حرکت و خدمت رسانی هستند و با مسافر زندگی خواهند 

کرد! این موضوع در آرایشگاهها، رستوران ها و بسیاری از مشاغل دیگر نیز صادق است.
وی با اشاره به اینکه قرار نیست گردشگر آلوده شود و با خود آلودگی بیاورد، گفت: 
گردشــگر تاج خوشــبختی اســت و حضور آن در یک منطقه نعمت  است اما در شرایط  
عادی این موضوع مصداق پیدا می کند.اگر قرار بر این باشــد که جان انســان ها به خطر 
بیفتد جز پشیمانی حاصلی نخواهد داشت. وی افزود:  با ادامه این روند و خدایی نکرده 
به بار آمدن فاجعه اگر نام کیش جزء مناطقی آورده شود که شیوع خطرناکی دارد، آیا این 
موضوع برای ادامه سال نام کیش امن را خدشه دار نمی کند؟ ضمن اینکه داغدار بسیاری 
از عزیزان خواهیم بود آیا گردشــگران خاطره و نام بد کیش را با خود به همراه نخواهند 
برد؟ این موضوعات به راحتی قابل جبران نیست. مدیر هتل داریوش ادامه داد: تعطیلات 
عید فطر را پیش رو داریم و با توجه به پاک بودن جزیره کیش بسیاری از مسافران خواهند 
آمد، اما آیا برنامه ریزی برای کنترل پایش و مدیریت صورت گرفته است؟ جامعه مشاوران 
و کارشناســان و مســئولان باید به این نکات توجه ویژه ای داشته باشند و به آن بپردازند. 
باید آرامش خاطر و اطمینان برای گردشــگران و کیشــوندان فراهم شود و خدایی ناکرده 

درس عبرت نشویم و الگو باقی بمانیم . 
مخملباف در پایان با بیان اینکه بر اساس آمارها و سوابق 20 ساله گذشته جزیره کیش 
از 15 خرداد تا نیمه شهریور به دلایل مختلف مانند امتحانات مدارس، گرمای هوا و ... رونق 
آنچنانی نداشت و فصل رونق جزیره نیست به نظر می رسد با توجه به این موضوع و علم 
فعالان اقتصادی، بازگشــایی اماکن گردشگری و ورود گردشگر ضرورتی ندارد . ما عملا 
فرصت عید نوروز را از دســت داده ایم و نباید کاری کرد که این سیاســت خدایی ناکرده 

موجب پشیمانی شود.

 اقتصاد کیــش -  نماینده مردم بندر 
عباس در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد 
که اگر در این مدت باقی مانده از مجلس دهم 
بتوانیــم کاری در خصوص افزایش افســار 
گســیخته قیمت خودرو انجام دهیم، برگ 

برنده ای برای مجلس دهم خواهد شد. 
احمد مرادی در گفت و گو با ایســنا با 
اشاره به اولویت هایی که در یک ماه باقی مانده 
مجلس دهم باید به آنها توجه داشته باشد، بیان 
کرد: کمتر از یک ماه به پایان مجلس دهم بیشتر 
باقی نمانده است و این مجلس از ابتدا قرار بود 
دو موضوع را با جدیت دنبال کند که یکی از 
آنها بهبود وضعیت اشتغال و دیگر سامان دادن 

وضعیت معیشتی مردم بود.
وی در ادامه اظهار کرد: اما متاسفانه مجلس دهم آنطور که باید و شاید نتوانست به این دو 
مقوله بپردازد و این یک ضعف برای مجلس دهم به شمار می رود. متاسفانه در بعضی از مسائل 
مجلس به حاشیه رفت و در نهایت برخی تجارب باعث شد تا مجلس دهم به پویایی لازم دست 
نیابد. من اعتقاد دارم که مجلس دهم تمام تلاش خود را به کار گرفت اما با کارکرد منفی دولت 

و ضعف برخی از وزرای کابینه کار مجلس سخت شد.
نماینده مردم بندرعباس در مجلس شــورای اسلامی تصریح کرد: از مجلس دهم انتظار 
می رفت در بحث استیضاح وزرا و سوال از کابینه جدی تر عمل می کرد؛ آنگاه می توانست اثر 
جدی تری بر زندگی مردم بگذارد. از نظر بنده در چند جلســه باقی مانده از مجلس دهم باید 

تصمیم جدی در رابطه با افزایش افسار گسیخته قیمت خودرو گرفته شود.
وی در ادامه تاکید کرد: در خصوص خودرو تصمیمات نابجایی اتخاذ شده که در نهایت 
شاهد افزایش افسار گریخته قیمت خودرو و در مضیغه قرار گرفتن مردم و مصرف کنندگان 
هستیم. اگر در این مدت باقی مانده از مجلس دهم بتوانیم کاری در این زمینه انجام دهیم برگ 

برنده ای برای مجلس دهم خواهد شد.
مرادی در ادامه خطاب به نمایندگان دوره یازدهم مجلس شــورای اسلامی، بیان کرد: به 
نمایندگان دور بعد توصیه می کنم تا جایی که امکان دارد از حاشیه ها فاصله گرفته و مردم را در 
اولویت قرار دهند. ما به عنوان نماینده مردم به مجلس می رویم و باید به شعارها و وعده هایی 
که به مردم می دهیم به ویژه در حوزه معیشت و اشتغال عمل کنیم. از نظر بنده بن بست اقتصادی 

که برای کشور ایجاد شده کلیدش در دست مجلس است.
وی افــزود: بنــده نمره قابل قبولی به عملکرد مجلس دهم نمی دهم. از نظر بنده اگر 290 
نماینده، تفکر، انرژی، تجربه و ظرفیت کنار هم می ایستادند، می توانستیم گام های بلندی برای 

80 میلیون جمعیت برداریم. بنده از 20 نمره 13 را به عملکرد مجلس دهم می دهم.

مرادی نماینده مردم بندر عباس در مجلس شورای اسلامی: 

به نمایندگان دور بعد توصیه می کنم 
از حاشیه ها فاصله بگیرند

هرمزگان در جمع سه استان برتر 
کشور در جذب سرمایه گذاری 

خارجی قرار گرفت
 اقتصاد کیش - معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان گفت: طبق اعلام 
وزارت کشور،این استان در جذب سرمایه گذاری خارجی در سال 98 جزو سه استان برتر 

و شاخص کشور بوده است. 
ایرج حیدری در کارگروه اقتصادی، اشــتغال و ســرمایه گذاری هرمزگان بدون اشاره 
به رقم ســرمایه گذاری جذب شــده، اظهار داشت: هرمزگان در حوزه های صنعت، انرژی، 

کشاورزی و پرورش آبزیان دارای فرصت های بسیاری برای سرمایه گذاری است.
وی بیان داشت: هرمزگان به واسطه برخورداری از بنادر مهمی همچون شهید رجایی 
و باهنر، مناطق آزاد تجاری و اقتصادی، مناطق ویژه اقتصادی و جزایر متعدد به استانی متمایز 
در ایران برای سرمایه گذاری توسط سرمایه گذاران تبدیل شده است.این مقام مسوول تاکید 
کرد: جهش تولید در بخش های مختلف اقتصادی، اشــتغال و سرمایه گذاری نیازمند برنامه 
ریزی هدفمند و مدیریت و کار جهادی است.وی ادامه داد: هرمزگان استانی با ظرفیت های 
متمایز در زمینه اجرای کشت های گلخانه ای در سطح کشور است که اهمیت این بخش را 
برای ایجاد فرصت های جدید شغلی دو چندان کرده است.حیدری اظهار داشت: شکوفایی 
ظرفیت های صنعتی غرب و شــرق اســتان به ویژه سواحل مکران، نقش بسزایی در بهبود 
شاخص های هرمزگان در بخش های مختلف به ویژه در حوزه تولید و اشتغال ایفا خواهد کرد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان گفت: توسعه سواحل مکران 
مورد تأکید ویژه مقام معظم رهبری اســت و آبادانی و رونق این خطه از کشور در ارتقاء 

شاخص های امنیت ملی بسیار اثر گذار است.

 مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در بازدید از دانشگاه امیرکبیر :

مدیرعامل شرکت توسعه بنادر و فرودگاه های کیش خبر داد :

بازگشت بیش از ۷هزار نفر از 
کیشوندان  به جزیره کیش

 اقتصاد کیش - مدیرعامل شرکت 
توســعه بنــادر و فرودگاه هــای کیش از 
بازگشــت بیش از 7هزار نفر از کیشوندان 

به جزیره کیش خبر داد.
مهندس علی  عــرب در گفتگوی 

خبری سیماي کیش گفت: از چهارهفته 
گذشته بر اساس مصوبه شورای سلامت 
تاکنــون 7هزار و 200نفر از کیشــوندان 
به جزیره بازگشــتند و تعــداد اندکی از 

کیشوندان در نوبت برگشت قرار دارند.
وی افزود: بر اساس آخرین مصوبه 
شورای ســلامت کیش زمان بازگشایی 
هتــل ها از اول خــرداد خواهد بود و بر 
این اســاس با انجــام مکاتبات اداری و 
اخــذ مجوز احتمالا چنــد روز مانده به 
پایان اردیبهشت بتوانیم بحث بازگشایی 

پروازها را داشته باشیم تا هتل ها و آژانس 
های مسافرتی بتوانند برای فروش بلیت 

و تورها فرصت کافی داشته باشند.
مهنــدس  عرب گفــت: بیش از 
14روز اســت کــه از مبادی مشــهد، 
شــیراز، اصفهــان و در هفته جاری از 
کرمان و گیلان بــه جزیره کیش پرواز 
برقرار شــده اســت و پرواز تهران و 
بندرعبــاس نیز روزانــه درحال انجام 

است.
مدیرعامل شــرکت توسعه بنادر و 

فرودگاههای کیش گفت: با آزادســازی 
پروازهــا قرنطینه خانگی نیز لغو خواهد 

شد.
وی درخصــوص پیشــرفت باند 
جنوبــی و ترمینــال جدید فــرودگاه 
کیــش، گفــت: این دو پــروژه به دلیل 
شــیوع ویروس کرونا دچار وقفه شدند 
و از هفته گذشــته با ورود پرســنل این 
دو پــروژه به جزیره ان شــالله در آینده 
نزدیــک روند ادامه فعالیــت پروژه ها 

آغاز خواهد شد.

 اقتصاد کیش -  دغدغه های مادی 
و مطالبــات معنوی جوانــان هرمزگان با 
اولویت بندی درســتاد ســاماندهی امور 
جوانان پیگیــری و نیازمندی های آنها با 

نگاه و رویکرد جوانان جستجو شود. 
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی 
اســتاندار هرمــزگان، رفع مشــکلات 
جوانان را نیازمنــد برنامه ریزی بر مبنای 
کار پژوهشــی و علمی دانســت و گفت: 
اشتغال، مسکن، ازدواج و بهداشت درمان 
چهار دغدغه مهم جوانان هرمزگانی است 
که رفع آنها نیازمند برنامه جامع و مشارکت 
تمامی نهادهای متولــی و کارگروه های 

اقتصادی و اجتماعی استان است.
سعید ناجی در نشست ستاد ساماندهی امور جوانان هرمزگان، افزود: یکی از اهداف 
اصلی این ستاد برنامه ریزی جامع برای شناسایی و حل مسایل و مشکلات جوانان است.

وی یادآور شــد: جمع آوری چهار دغدغه مهم جوانان اســتان از سوی این ستاد به 
صــورت میدانی، آغاز خوب و قابل تقدیر برای اقدامات آینده اســت که می تواند به کار 

پروهشی و علمی خوبی تبدیل شود.
ناجی ادامه داد: روند احصا مشکلات جوانان باید ادامه داشته باشد و علاوه بر مسایل 
اساسی و شاخص های مادی باید مسائل معنوی و مطالبات آنها در ابعاد فرهنگی و اجتماعی 

نیز مورد بررسی و پیگیری قرار گیرد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان توصیه کرد: ستاد ساماندهی 
امور جوانان استان باید مسایل و مشکلات این قشر را در دیگر ستادها و شوراها اقتصادی 

و اجتماعی پیگیری کند.
وی همچنین خواستار پیگیری مسکن جوانان در شورای مسکن استان و مشکلات 

بیکاری این قشر در شورای اشتغال شد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان؛ 

مطالبات جوانان هرمزگان در ستاد 
ساماندهی امور جوانان پیگیری شود

 اقتصاد کیش - براســاس دستورکار شماره سه ابلاغی وزارت میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشگری تاسیسات گردشــگری هرمزگان با رعایت پروتکل های 

بهداشتی مجاز به فعالیت هستند. 
معاون گردشــگری و ســرمایه گذاری اداره کل میراث فرهنگی،  صنایع دستی و 
گردشــگری هرمزگان اظهار داشــت: البته با توجه به این دســتورکار هنوز تالارهای 

پذیرایی مجاز به آغاز فعالیت نبوده و باید منتظر دســتورکارهای بعدی بمانند.
فایقــه اتابک ادامه داد: شــیوع کرونا فعالیت های بخش هــای مختلف از جمله 
تاسیســات گردشــگری را متاثر کرده و زیان های فراوانی را متوجه این تاسیســات 

کرده است.
وی اضافه کرد: این بیماری باعث شــد از 9 اســفند سال گذشته= همه برنامه ها و 
مراســم ها در بخش گردشــگری به حالت تعطیل در آید و براساس برآوردها افزون بر 

یک هزارو 220میلیارد ریال خســارت برای این بخش ها در پی داشته باشد.
البتــه برای کمک به این بخش کمک هایی از قبیل امهال ســه ماهه مالیات اعم از 
مالیات بر درآمد و مالیات بر ارزش افزوده، تعویق سه ماهه بازپرداخت وام های بانکی، 
امهال پرداخت 23 درصد حق بیمه کارفرمایی پرسنل شاغل در واحدهای گردشگری، 
تعویــق پرداخت قبوض حامل های انرژی به مدت ســه مــاه و پس از آن به صورت 

اقساطی  در نظر گرفته شده است.

فعالیت گردشگری هرمزگان با رعایت 
پروتکل های بهداشتی مجاز است

سازمان هواپیمایی کشور اعلام کرد : 

 لغو  محدودیت سفر به جزیره کیش 
 اقتصاد کیش -  پروازها به مقصد کیش از تهران و 
ســه استان دیگر که به دلیل شیووع کرونا حدود دوماه بود 

لغو شده بود، مجددا آغاز می شود. 
28 اسفند ماه سال گذشته با توجه به مصوبه فوق العاده 
شــورای سلامت جزیره کیش مبنی بر جلوگیری از شیوع 
بیش از حد ویروس کرونا، شرکت هواپیمایی کیش موظف 
شد پروازهای تهران - جزیره کیش، اصفهان - جزیره کیش، 
شــیراز - جزیره کیش، مشهد - جزیره کیش و بندرعباس 
- جزیره کیش را تا اطلاع ثانوی باطل کرده و امکان ســفر 

هیچگونه مسافری به جزیره کیش مجاز نبود.
اما با مصوبه  اخیر شــورای سلامت جزیره کیش و 
پس از بررسی های صورت گرفته، محدودیت موقتی سفر 

مسافرین به جزیره زیبای کیش لغو  شد.
بر اســاس اعلام روابط عمومی شرکت هواپیمایی 
کیش ایر ، این شرکت از روز شنبه 20 اردیبهشت ) امروز( 
پروازهای خود به مقصد کیش را از ســر خواهد گرفت و 
مسافرانی که نیاز به سفر به کیش دارند ، بدون محدودیت 

قادر به تهیه بلیط  خواهند بود.
هم چنین »رضا جعفرزاده« ســخنگوی ســازمان 
هواپیمایی  نیز روز گذشــته به خبرنــگار اقتصادی ایرنا، 
گفت: امکان پرواز سایر شرکت های هواپیمایی به جزیره 
کیش بلامانع است و شرکت های هواپیمایی می توانند برای 

اخذ مجوز سفر به کیش از سازمان هواپیمایی اقدام  کنند.
در ایــن خصوص جانشــین رئیس ســتاد بحران 
کیش گفت: از 25 اردیبهشت، شرکت های هواپیمایی در 
مســیر کیش تردد خود را آغاز خواهند کرد و مســافران 

و گردشــگران را با رعایت دستورالعمل های بهداشتی به 
کیش منتقل می کنند.

وی گفت: تمام افرادی که نیاز به سفر به جزیره کیش 
را دارنــد، می توانند بلیط مورد نظر خود را از دفاتر فروش 
شرکت های هواپیمایی یا آژانس های هواپیمایی تهیه کنند.
ســخنگوی ســازمان هواپیمایی ادامه داد: پروازها 

اکنون به ضرورت انجام می شود که عمدتا غیر اقتصادی 
بوده اســت؛ با رعایت اقدامات پیشگیرانه برای مبارزه با 
شیووع کرونا و رعایت تمامی دستورالعمل های وزارت 
بهداشــت و بر اساس شــیوه نامه ارسالی به شرکت های 
هواپیمایــی، فرودگاههــا و عوامل خدمــات زمینی در 

فرودگاهها و کرو پروازی انجام می شود.

رئیس اتاق اصناف بندرعباس عنوان کرد : 

همت بازاریان هرمزگان برای 
جبران خسارات کرونا

 اقتصــاد کیش - رئیــس اتاق 
اصناف بندرعبــاس از راه اندازی مرکز 
نیکوکاری اصنــاف و فعالین اقتصادی 

هرمزگان با عنوان "مناف" خبرداد. 
عبدالمجیــد جلالــی در دومین 
جلســه هماهنگــی راه انــدازی مرکز 
نیکوکاری اصناف با اشاره به ضرورت 

ایجاد پشــتوانه حمایتــی از بازاریان و 
فعالان صنفی اظهار کــرد: ایجاد مرکز 
نیکــوکاری و صنــدوق خیریه در اتاق 
اصنــاف وفعالیت اقتصادی اســتان با 
همکاری بســیج، گام موثری در مسیر 
حمایت از اقشار مختلف در بازار است.

وی در ادامه بــا بیان اینکه پس از 
شیوع کرونا بیشترین ضربه و خسارت 
متوجه  بازار و فعالین صنفی شد، افزود: 
مــا نمی توانیم منتظــر حمایت دولت 
باشیم و هر روز تعطیلی و ورشکستگی 
واحدهــای صنفی همکارانمان را نظاره 

کنیم.

نماینده هرمزگان در اتاق اصناف 
ایران بــا بیان اینکه مجریان و دســت 
اندرکاران ایجاد مرکز نیکوکاری مناف 
و صندوق خیریه امام رضا )ع( بایســتی 
در راســتای تبیین اهــداف این حرکت 
بــزرگ به جامعه هــدف، گام بردارند، 
تصریح کرد: شناســایی کســبه آسیب 
دیده، بررســی میزان خسارات و جذب 
و توزیــع حمایت ها در بین این اقشــار 
از مهمتریــن مامورین مرکز نیکوکاری  

"مناف" خواهد بود.
جلالــی با بیان اینکــه بازاریان به 
کرات در مقاطع مختلف تاریخ همراهی 

خــود را در بخش امــداد و حمایت از 
نیازمندان جامعه  اثبات کرده اند، تصریح 
کرد: اکنون با توجه به شــرایط موجود 
در زمان شــیوع  بیماری کرونا، صنوف 
خســارت دیده چشــم انتظار حمایت 
عملی دولت مــردان و نمایندگان مردم 
در مجلس شــورای اســلامی هستند. 
رئیس اتاق اصناف مرکز استان هرمزگان 
ابراز امیــدواری کرد بــا فعالیت مرکز 
نیکــوکاری "مناف" و صندوق خیریه، 
بخشی از خســارات بازاریان جبران و 
رونقــی دوباره به کســب و کار فعالان 

صنفی بازگردد.


